

EFCI Mission 2016

<http://www.efci.org/mission.htm>

Evangelical Formosan Church of Irvine Mission Committee (EFCIMC) believes church needs to be actively involved in missions. We hope to encourage more people to go out and spread the Gospel. We hope you will consider joining one of the short-termed missions listed here (EFCI endorsed mission). If you have a heart for other short-termed missions or mid-/long-termed missions, please contact Mission Pastor or your congregation's contact person, we will try our best to assist you!

EFCI members may apply for financial aid:
www.efci.org/mission/support.htm

EFCI Mission Committee Contact Person

Senior Pastor: Rev. Allen Hu

Mission Pastor: Rev. Benjamin Chen

Chair: Elder David Lin

Taiwanese Congregation Contact
David Lin, Josephine Yang

Mandarin Congregation Contact
James Woo, David Pan

1.5Gen Contact: Kitty Yang

English Ministry Contact: Peter Guei, Pastor KC Liu

Children Ministry Contact: Tommy Meng

Administrative Support: Joe Hsu, Cupid Chiu

Taiwan Summer Mission

Contact Person: Kitty Yang
kitty.yang.lin@gmail.com

Do you know that only less than 5% of Taiwanese people know the LORD? Walking on the streets of Taiwan, how can we not be greatly distressed as Paul was in Athens seeing the city was full of idols? As learning English becomes more and more important in Taiwan and as the younger generation is more open to Christianity, it is the golden opportunity for oversea Christians like us to go for missionary works. Our mission focuses on evangelism in rural Taiwan by teaching English and Youth Gospel Camps to outreach to the schools and communities through local churches. Whether you are from Taiwan or not, we invite you to join us in proclaiming the Gospel!

- * **Ministry:** English/Bilingual Character Camp for Children or Youth; Prayer Walk & Home Visitations;
- * **Language:** Mandarin or English (all-English is ok)
- * **Who are we looking for?** At least 17 years old born again Christians who regularly attends fellowship or small group
- * **Time:** 7/6-24 (3 days Training in Taiwan followed by 2 weeks of mission work)
- * **Training at EFCI:** 5/14, 5/29, 6/11, 6/18; 2-6pm (2-6pm, all mandatory)
- * **Application Deadline:** 4/10
- * **Expense:** \$250 living expense + airfare (1/3 financial aid for EFCI members + you may fund raise 2/3)

Taiwan Visitation Mission

Contact Person: Elder David Lin
david92620@gmail.com

***Ministry:** Ever wondered what mission work in Taiwan is really like? Join us on a 1- 13 days experience/visitation trip following the daily lives of local pastors or missionary. Experience visitations to local rural places, observe and understand the needs, learn about the present situation for local rural Taiwan churches and decide whether you would like to commit to a longer-term.

***Who are we looking for?** Anyone. No experience necessary.

***Time and Place:** Flexible, 1~13 days. (If you're interested in a longer stay, please join other Taiwan missions for over 14 days)

Taiwan Short-Termed (2 weeks to 2 month plus) to Mid- or Long-termed Missions (over 2 months)

Contact Person: Elder David Lin
david92620@gmail.com

***Ministry:** Travel with and assist the needs of local pastors; actually engage in prayer and ministering to seeker families; and minister to local churches in the country side (home visitations / after-school counseling / caring for disadvantaged families, etc.)

***Who are we looking for?** Those who have been called to mid-long term missions or to immigrate to Taiwan.

***Time:** flexible. 14 days-2 months, Short-Term; 2 months-1 year, Mid-Term; over 1 yr, Long-Term

Local Communities Mission

Contact Person: James Woo
jytw@yahoo.com

For 1.5Gen: Alice Chung
tchung818@gmail.com

Local mission seeks to reach out and help those who are less fortunate and in need of food, housing and other resources right here in our neighboring communities. We work with non-profit organizations such as South Coast Outreach, Illumination Foundation, Second Harvest Food Bank and Orange County Rescue Mission in sponsoring events such as supermarket food drives, harvesting vegetables for the food bank, special activities with homeless children, feeding the homeless on the streets, etc.. Local mission is to serve and bring the love of God to the thousands of individuals and families in Orange County who are struggling to survive with basic daily necessities.

***Who are we looking for?** Anyone including children.

* **Time:** TBA by bulletin

Mexico Short-Term Mission

Contact Person: David Pan
dpan888@gmail.com

***Ministry:** Construction, Children VBS, Dental Care, Prepare and enjoy food with local churches.

***Schedule:** 5/28-30, 8/20-22

***Who are we looking for?** 13 or above

Western China Tibetan Culture Summer Mission

Contact Person: Pastor KC Liu
pastor.kc@icloud.com

In this pioneering area, you will serve alongside a full-time worker and his family. You will be a part of their long-term efforts, and make meaningful contribution to their ministry among the local people. You will teach English to build relationships with students and display the love of God through your interactions with them inside and outside of the classroom.

***Who are we looking for:** mature Christians, high adaptability, very fluent in English, capable of teaching English (curriculum can be provided, but you will need to prepare it on your own)

***Tentative Dates:** 7/5-26 ***Deadline:** 5/22

***Language:** English.

* **Expense:** \$750 living expense + airfare, visa, etc., total ~\$2500-2800 (1/3 financial aid for EFCI members + you may fundraise 2/3)

Myanmar Short-term Mission

Contact Person: Henry Fan
away0812@hotmail.com

* **Ministry:** visit and participate in orphanage, children centers, drug rehab centers, Chinese elementary & junior high schools, local churches services. In most of areas we can share the Gospel openly to everyone!

* **Language:** Mandarin or English

* **Who are we looking for?** At least 16 years old born again Christians who regularly attends fellowship or small group

* **Time:** 6/1-6/15

* **Training:** 5/16, 5/18-19 & one other date TBD

* **Expense:** \$2200 (1/3 financial aid for EFCI members + you may fundraise 2/3)

YWAM - LA Mission Adventure

Contact Person: Pastor KC Liu
pastor.kc@icloud.com

A short-term mission trip that leaves a lasting impression!

We invite you to Los Angeles for an inner-city missions trip this summer. During this unique missions trip you and your team will be set up and equipped to impact the city of Los Angeles, and in the process you will experience long lasting impact on your own life!

***Ministry Options:** Evangelism, Prayer Stations, Intercession, Service Project, Homeless Ministry, VBS/Kids Ministry.

***Who are we looking for?** Teenagers 13-19 years old. Youth Advisors are welcome!

***Dates:** 7 Days. July 31st – August 6th

***Language:** English.

* **Expense:** \$500 (1/2 subsidized by EFCI)

愛恩台福基督教會

宣道委員會 2016 宣道計畫

<http://www.efci.org/mission.htm>

宣道委員會持續推動多元化的宣教，如果您有感動，願意為主走出去，可考慮先參加以下教會所主辦或支持的短宣，若您對其他短宣、或是中長宣有負擔，請與宣道牧師或各堂聯絡人聯絡。

愛恩會員可申請補助，詳情請上網：www.efci.org/mission/support.htm

主任牧師 - 胡忠倫牧師

宣道牧師 - 陳炳中牧師

宣道主席 - 林信昌長老

台語堂聯絡 - 林信昌, 黃河芬

華語堂聯絡 - 潘行知, James Woo

1.5 代聯絡 - Kitty Yang

英語堂聯絡 - Peter Guei, KC Liu

兒童堂聯絡 - Tommy Meng

行政支援: 許承仁長老, Cupid Chiu

台灣夏季短宣

每年暑假組隊至台灣學校、鄉村短宣，內容包括兒童英文福音營、青少年或青年品格營、家庭探訪與城鎮走禱、專題講座等。

- 語言: 華或英皆可

- 人員: 17 歲以上重生得救基督徒，固定參加團契/小組者

- 時間: 7/6-24 (在美集訓日期: 5/14, 5/29, 6/11, 6/18; 2-6pm 都必須參加)

- 報名截止: 4/10

- 費用: \$250 生活費 + 機票 (愛恩會員可補助 1/3, 另可募款剩餘 2/3)

聯絡人: Kitty 楊舒凱

kitty.yang.lin@gmail.com

台灣訪宣 & 中長宣

若因時間、家庭等因素不方便參與此團隊事奉者，教會可安排個人或是一家人前往台灣 2 週至月不等之個人式短宣，與當地機構/教會合作，以學生課後輔導、家庭探訪、輔助當地傳道人等方式宣教，不一定要寒暑假。可選擇較長時間中長宣，或是較短較自由之訪宣等。

- 時間、地點: 皆可彈性安排

訪宣一般 1-13 天，短宣為 2 週~2 月，以上為中長宣

聯絡人: 林信昌長老 David Lin
david92620@gmail.com

臺灣監所音樂關懷事工

恩典合唱團一年一度到台灣監獄/看守所，進行為期兩週的關懷演唱。7/9 開始每週六集訓至 9 月底，10/7-21 將耶穌基督的愛與救恩透過詩歌、話劇、見證及牧師的信息帶給深陷囹圄的受刑人，重建他們憂傷困苦的心靈，藉由接受福音真理，得著改過自新的力量，成為神光明的兒女，享有神所賜永恆的生命平安。

分 A, B 兩隊，每隊約由 35 人組成。適合有音樂基礎的兄弟姐妹參與。

聯絡人: 黃河芬 Josephine Yang

lyang317@yahoo.com, 949-293-7372

社區服務事工

教會是社區的光和鹽，雖然我們在富有的橙縣，但就在我們的周圍，就有許多需要幫助的人。希望藉著社區服務或收集食物，能幫助在食物、住處、資源上有需要的人。我們與 South Coast Outreach, Illumination Foundation, Second Harvest Food Bank and Orange County Rescue Mission 等機構合作，每年以超市收集食物 (Supermarket Food

Drive)、幫助種植/收割農作物、關懷街友及街友小孩、在教會發起收集食物資源等方式參與社區事工，分享上帝的愛。

人員：適合全體會眾、各小組、兒童、及三五好友組隊參加。

預定日期：請看週報報告

聯絡人：James Woo: jytw@yahoo.com

1.5G: Alice Chung: tchung818@gmail.com

跨文化宣道

墨西哥週末短宣

一年三梯次。活動項目有蓋房子，與兒童玩遊戲傳福音，牙齒檢查及保健，和準備飯食與當地教會一起享用。

-時間：5/28-30, 8/20-22

-人員：13歲以上、各語言族群

聯絡人：潘行知 David Pan
dpan888@gmail.com

中國西部藏族短宣

在中國西部，以教英文方式，與當地居民建立友好關係，與藏傳佛教及回教青年、兒童、學生交朋友，以幫助當地長期宣教士的事工。-需要人員：健康、適應能力強、成熟之基督徒，流利英語，能教英文（教材可提供，但要有自行備課能力）

-日期：7/5-26 -截止：5/22

-語言：流利英文

-費用：\$750 生活費+機票、簽證等，約\$2500-2800左右（愛恩會員可補助1/3，另可募款剩餘2/3）

聯絡人：KC Liu 傳道
pastor.kc@icloud.com

緬甸短宣

海外跨文化宣教，強調學習過程，個人門徒導向，參與事工包含孤兒院，兒童中心，戒毒村，中文學校，當地教會服事，大部份活動地區可自由傳講福音

-語言：華或英皆可

-人員：16歲以上重生得救基督徒，固定參加團契/小組者

-日期：6/1-15（在美集訓日期：5/16, 5/18-19 都必須參加）

-費用：\$2200 包含機票，食宿與簽證（愛恩會員可補助1/3，另可募款剩餘2/3）

聯絡人：范漢威 Henry Fan
away0812@hotmail.com

洛杉磯暑期青年街頭短宣

這是一個能改變生命的短宣機會！英文堂與洛杉磯的青年使命團一起合作三天的培訓加上四天的服事在 Inner City LA。

*服事內容：傳福音，禱告站，服務社區，服務無家的人，兒童 VBS。

*人員：13-19 歲青年。歡迎輔導一起加入！

*時間：7/31-8/6（7天）

*語言：流利英文

*費用：\$500（愛恩會員可補助1/2，另可募款剩餘1/2）

聯絡人：KC Liu 傳道
pastor.kc@icloud.com